
Protokół Nr XLIV/17

z XLIV sesji Rady Miasta Piły, która odbyła się w dniu 28 listopada 2017 r.

w Miejskiej Sali Koncertowej

(czas trwania godz.:12:00 – 17:05)

Ad 1.

Sprawy regulaminowe.

Obrady XLIV sesji Rady Miasta Piły otworzył Paweł Jarczak, wiceprzewodniczący Rady Miasta

Piły.

Wiceprzewodniczący stwierdził, że na sali jest quorum - obecnych było 22 radnych (nieobecny był

radny Jacek Bogusławski)  -  pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał oraz powitał

przybyłych radnych i zaproszonych gości – listy obecności stanowią załączniki do protokołu.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Piły powiedział,  że  kilka  dni  temu miało  w Pile  miejsce

zdarzenie, które pokazuje, że bohaterowie dnia codziennego są wciąż wśród nas i że bohaterem

można zostać codziennie. Kierowca pilskiego MZK, pan Janusz Kamiński uratował życie kobiecie,

która idąc chodnikiem doznała udaru. Do zdarzenia, o którym mowa, doszło na pilskim osiedlu

Górne. Pan Janusz Kamiński, kierowca autobusu MZK w Pile, który tego dnia pracował na linii

numer 5, znajdując się na wysokości skrzyżowania ulic Wyspiańskiego i Wyszyńskiego zauważył,

że na chodnik przewróciła się starsza kobieta, która pchała wózek z małym dzieckiem. Pan Janusz

Kamiński zatrzymał autobus i ruszył na ratunek kobiecie, która, jak się później okazało, doznała

udaru. Kierowca uratował jej życie. 

Wiceprzewodniczący  Paweł  Jarczak poprosił  o  wejście  na  scenę  pana  Janusza  Kamińskiego

i prezydenta Miasta Piły Piotra Głowskiego. 

Nastąpiło wręczenie gratulacji.

Piotr Głowski, prezydent Miasta Piły pogratulował panu Januszowi Kamińskiemu i powiedział,

że może on być wzorem dla innych obywateli.

Pan Janusz Kamiński podziękował za gratulacje i dodał, że chce zaapelować do innych, żeby nie

bali się reagować w sytuacji, kiedy ktoś potrzebuje pomocy.



Radna  Wiesława  Sztaba powiedziała,  że  często  jeździ  autobusami  i  chce  powiedzieć,  że

wyróżnionego kierowcę charakteryzuje szczególna troska o pasażerów i dodała, że dobrze by było

gdyby taka postawa była bardziej powszechna.

Porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach pomiędzy XLI

a XLIV sesją Rady Miasta Piły - druk nr 823.

3. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Piły z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym,

zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły - druk nr 822.

4. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przyjęcia "Raportu z realizacji Programu ochrony

środowiska dla Gminy Piła za okres od 1 stycznia 2013 roku do 31 grudnia 2016 roku" - druk nr

840.

5. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/613/14 Rady Miasta

Piły  z  dnia  24  czerwca  2014  roku  w  sprawie  ustalenia  przystanków  komunikacyjnych,

udostępnianych dla operatorów i przewoźników, oraz warunków i zasad korzystania z przystanków

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Piła - druk nr 841.

6.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w sprawie  w  sprawie  zaliczenia  dróg  do  kategorii  dróg

gminnych oraz ustalenia ich przebiegu - druk nr 826.

7.  Projekt  uchwały Rady Miasta  Piły  zmieniającej  Uchwałę Nr XVII/203/04 Rady Miasta  Piły

z dnia 27 stycznia 2004 r. w sprawie wyznaczenia parkingów do odpłatnego parkowania, ustalenia

wysokości stawek opłaty za parkowanie pojazdów samochodowych na wyznaczonych parkingach,

wysokości opłaty dodatkowej oraz określenia sposobu pobierania tych opłat - druk nr 827.

8.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  Rocznego  programu  współpracy  miasta  Piły

z organizacjami pozarządowymi na 2018 rok - druk nr 828.

9.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w sprawie  wyrażenia  woli  przystąpienia  Gminy  Piła  do

realizacji  projektu  w  ramach  konkursu  "Społeczny  i  gospodarczy  rozwój  Polski  w  warunkach

globalizujących się rynków" GOSPOSTRATEG - druk nr 839.

10.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  uchwalenia  wieloletniego  planu  rozwoju

i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2018-2020 - druk nr

836.

11. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego miasta Piły – rejon północnego Gładyszewa - druk nr 829.
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12. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie

miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły  w  rejonie  Al.  Powstańców

Wielkopolskich i ul. Kossaka - druk nr 830.

13.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie

nieruchomości oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów - druk nr 831.

14. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie nieruchomości

oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów - druk nr 832.

15. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku

przetargowego trybu zawarcia umów najmu i dzierżawy - druk nr 833.

16.  Projekt  uchwały Rady Miasta  Piły  w sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości

położonej przy ul. Medycznej w Pile w związku z realizacją roszczenia wynikającego z art. 209a

ust. 1 ustawy o gospodarce nieruchomościami - druk nr 834.

17. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż oraz przyznania

pierwszeństwa w nabyciu budynku użytkowego (garażu) położonego przy ul. Węglowej w Pile na

rzecz najemcy - druk nr 835.

18. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta

Piły na lata 2017 - 2029 - druk nr 837.

19. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok - druk nr

838.

20. Informacja w sprawie interpelacji i zapytań - druk nr 824.

21. Wolne głosy, wnioski i informacje.

22. Zamknięcie obrad.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Piły poprosił Marię Kubicę, wiceprzewodniczącą Rady Miasta

Piły o odczytanie informacji w sprawie protokołów z XLI, XLII i XLIII sesji Rady Miasta Piły.

Wiceprzewodnicząca Maria Kubica odczytała informację w sprawie protokołu z XLI sesji Rady

Miasta Piły i postawiła wniosek o przyjęcie protokołu z XLI sesji bez odczytania.

Prowadzenie obrad przejmuje Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta Piły.

Głosowanie:

Radni przyjęli wniosek jednogłośnie - 18 głosami „za”.
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Wiceprzewodnicząca Maria Kubica odczytała informację w sprawie protokołu z XLII sesji Rady

Miasta Piły i postawiła wniosek o przyjęcie protokołu z XLII sesji bez odczytania.

Głosowanie:

Radni przyjęli wniosek jednogłośnie - 20 głosami „za”.

Wiceprzewodnicząca Maria Kubica odczytała informację w sprawie protokołu z XLIII sesji Rady

Miasta Piły i postawiła wniosek o przyjęcie protokołu z XLIII sesji bez odczytania.

Głosowanie:

Radni przyjęli wniosek jednogłośnie - 18 głosami „za”.

Ad 2.

Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miasta  Piły  o  podejmowanych  działaniach  pomiędzy  XLI

a XLIV sesją Rady Miasta Piły.

Nie było zgłoszeń w tym punkcie porządku obrad.

Ad 3.

Sprawozdanie Prezydenta Miasta Piły z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym,

zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły.

Radny Lucjan Szutkowski powiedział,  że w jednym z lokalnych tygodników ukazały się dwa

bulwersujące  artykuły,  zawierające  informację,  że  mieszkańcy  zostali  sprzedani  razem

z budynkiem. Radny poprosił Prezydenta o komentarz w tej sprawie.

Radny Włodzimierz Bystrzycki powiedział, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych radni

omawiali temat, który znajduje się w punkcie 9. dzisiejszego porządku obrad. To jest dla nas nowe

doświadczenie i w związku z tym radny poprosił Prezydenta o przybliżenie tego tematu.
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Radna Maria Kubica powiedziała, że powraca sprawa dróg S11 i S10. Wszyscy wiemy, jak ważne

jest to, aby te drogi były na miarę XXI wieku – dodała radna – i poprosiła Prezydenta o informację

na temat tego, jak wygląda w tej chwili sprawa przedmiotowych dróg.

Radna  Wioletta  Stalęga powiedziała,  że  chciałaby  się  odnieść  do  tematu  poruszonego  przez

radnego  Bystrzyckiego.  W uzasadnieniu  przedmiotowego  projektu  uchwały  jest  informacja,  że

nabór  wniosków trwa do 30 listopada.  Radna zapytała,  czy  to  znaczy,  że  jeszcze  trwa.  Radna

wyjaśniła, że zadała to pytanie, bo wydawało się jej, że chodzi o październik i dodała, że wycofuje

swoje pytanie.

Przewodniczący Rafał Zdzierela powiedział, że tego nie można wycofać.

Radna Wioletta Stalęga powiedziała, że bardzo ją cieszy możliwość podziwiania odnowionego

Regionalnego  Centrum  Kultury  –  Fabryka  Emocji.  Radna  powiedziała,  że  cieszy  ją  także

wykonanie na osiedlu Górne kolejnego zadania w ramach budżetu obywatelskiego, ale – jak dodała

radna Stalęga – trochę jej przykro, że nikt z Rady Osiedla Górne nie został zaproszony na odbiór

tego zadania.

Przewodniczący  Rafał  Zdzierela powiedział,  że  gratuluje  radnej  Stalędze  wyboru  do  Rady

Osiedla Górne.

Piotr Głowski, prezydent Miasta Piły powiedział, że w okresie międzysesyjnym wpłynął wniosek

SLD  w  sprawie  systemowego  rozwiązania  problemów  mieszkaniowych  na  terenie  Miasta

i  przygotowaliśmy odpowiedź,  to  Prezydent  chciałby  zacząć od tego tematu i  chce  oddać głos

Łukaszowi Czarnemu, radcy prawnemu Urzędu Miasta Piły.

Łukasz Czarny, radca prawny Urzędu Miasta Piły przedstawił opinię prawną na temat, o którym

powiedział prezydent Głowski. (opinia stanowi załącznik do protokołu)

Piotr Głowski, prezydent Miasta Piły, odpowiadając na pytania radnych powiedział m.in., że:

 Odnosząc się do wniosku złożonego przez SLD, Prezydent powiedział, że zaproponowane

działania funkcjonują na terenie Miasta. Prezydent poprosił, żeby przed złożeniem wniosku,

jego autor, w przyszłości, zaznajomił się z prowadzonymi przez Urząd działaniami.

 Odnosząc  się  do  kwestii  drogi  S10  i  S11,  prezydent  Głowski  powiedział,  jeśli  chodzi

o drogę S11, że są dobre i złe wiadomości. Dobra wiadomość jest taka, że trwają prace

związane z dokumentacją i na ten temat Prezydent rozmawiał wczoraj z Generalną Dyrekcją
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Dróg Krajowych i Autostrad. Zła wiadomość, jest taka, że pieniądze, które były wpisane do

programu  wieloletniego  budowy  dróg  krajowych,  które  gwarantowały  finansowanie  tej

inwestycji  od  roku  2019  „zginęły”  i  będziemy  walczyć  o  przywrócenie  tych  środków.

Oddalone  w  czasie  zostało  też  zadanie  związane  z  drogą  S10.  Odbyło  się  posiedzenie

Komitetu  Oceny  Projektów  Inwestycyjnych  i  Prezydent  ma  wrażenie,  po  tym ostatnim

posiedzeniu KOPI, że chodzi o oddalenie w czasie działań.

 Odnosząc się do tematu poruszonego przez radnego Bystrzyckiego, Prezydent powiedział,

że  GOSPOSTRATEG,  to  projekt,  który  jest  pierwszym,  w  takiej  skali,  który  może

realizować  Miasto.  To  program,  który  ma  zbadać  funkcjonowanie  całego  państwa

w zakresie opieki nad osobami zagrożonymi wykluczeniem społecznym.

 Prezydent  powiedział,  że  chce  poinformować  Radę,  że  będzie  konieczne  zwołanie

nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Piły, bo do tej pory nie wpłynęło zwiększenie z rezerwy

subwencji oświatowej, a wpisanie tych środków do budżetu musi być potwierdzone decyzją

Rady.

 Odnosząc się do kwestii poruszonej przez radnego Szutkowskiego, prezydent Piotr Głowski

powiedział, że artykuły, o których mówił radny są o tyle bulwersujące, że sprawa związana

z  kamienicą przy ul. Śródmiejskiej, to typowy przykład próby zniesławienia całej grupy

ludzi  pracujących w Urzędzie  Miasta.  Prezydent  powiedział,  że  na sali  obecny jest  pan

Zenon P. - to ten opisywany „tajemniczy inwestor”. Prezydent poprosił Przewodniczącego

Rady Miasta Piły o udzielenie głosu panu Zenonowi P.

Przewodniczący Rafał Zdzierela udzielił głosu panu Zenonowi P.

Pan Zenon P. powiedział, że jest przedsiębiorcą działającym na rynku pilskim od około 30 lat. Pan

P.  powiedział,  że  starał  się  w  sposób  transparentny,  razem  z  Prezydentem  i  Urzędem  Miasta

o wykup reszty kamienicy, bo w tej chwili jest w 23% udziałowcem całości kamienicy. Chodziło

o  zrobienie  porządku.  Pan  P.  powiedział,  że  jeśli  ktoś  chce  zobaczyć  w  jakim  stanie  jest  ta

kamienica, w jakim stanie jest otoczenie tej kamienicy, to może tam pójść i zobaczyć na własne

oczy. Dlatego pan P. wystąpił do Prezydenta z pytaniem, czy jest możliwość wykupu tej kamienicy

i  jeśli  taka  możliwość  jest  –  to  razem  z  mieszkańcami.  Pan  Zenon  P.  odbył  spotkania

z mieszkańcami i mówił wtedy, że z jego strony nic im nie grozi. Mówił pan P. mieszkańcom, że

będą  mieszkali  na  tych  samych  poziomach,  „na  tych  samych  metrach  kwadratowych”  -  tylko

w nowych, z łazienkami. Pan P. powiedział też mieszkańcom, że jeśli dojdzie do aktu notarialnego,

to zaprasza mieszkańców, żeby w tym uczestniczyli, jako strona trzecia. Pan P. zapowiedział, że

notarialnie zobowiąże się do tych wszystkich kwestii,  o których przed chwilą wspomniał. Takie
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stanowisko pan P. przedstawił też dziennikarzom, którzy do niego dzwonili. Nikt nie chciał nikogo

wyrzucać, wywłaszczać.

Prezydent Piotr Głowski powiedział,  że w Urzędzie nie było prowadzone żadne postępowanie

w twej sprawie, a w związku z tym wszystko, co jest napisane, również w postach Pana Starosty

i innych osób, jest kłamstwem.

Eligiusz Komarowski, Starosta Pilski powiedział, że chce się odnieść do powyższej kwestii.

Przewodniczący  Rafał  Zdzierela powiedział,  że  w  tym punkcie  omawiane  jest  sprawozdanie

Prezydenta.

Ad 4.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przyjęcia "Raportu z realizacji Programu ochrony

środowiska dla Gminy Piła za okres od 1 stycznia 2013 roku do 31 grudnia 2016 roku" omówiła

Lidia Plewa, zastępca dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej.

Paulina Kołodziejczyk,  przedstawicielka firmy PUH EkoPerfekt, która przygotowała ten raport

przedstawiła materiał w formie prezentacji.

Przewodniczący Rafał Zdzierela powiedział, że z metodyką zapoznała się Komisja Gospodarki

Miejskiej i poprosił, żeby Pani Kołodziejczyk przedstawiła końcowe wnioski.

Kołodziejczyk kontynuuje omawianie tematu.

Marek Andruszkiewicz, wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Przewodniczący Rady Miasta Piły zapytał, czy istnieją jakieś obawy, że któreś z zamierzonych

zadań może nie zostać w 100% zrealizowane.

Pani Kołodziejczyk powiedziała, że nikt nie zgłaszał problemów.

Głosowanie:
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Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  16  głosami  „za” -  uchwała  nr  XLIV/583/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 5.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/613/14 Rady Miasta Piły

z dnia 24 czerwca 2014 roku w sprawie ustalenia przystanków komunikacyjnych, udostępnianych

dla  operatorów  i  przewoźników,  oraz  warunków  i  zasad  korzystania  z  przystanków

komunikacyjnych,  których właścicielem lub  zarządzającym jest  Gmina Piła  przedstawiła  Lidia

Plewa, zastępca dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej.

Marek Andruszkiewicz, wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  16  głosami  „za” -  uchwała  nr  XLIV/584/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 6.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych

oraz ustalenia ich przebiegu.

Beata  Dudzińska,  zastępca  prezydenta  Miasta  Piły powiedziała,  że  zanim  Rada  podejmie

decyzję  w  przedmiotowej  sprawie  chciałaby  powiedzieć  kilka  słów.  Prezydent  przedstawiła

prezentację.

Jerzy Mac, dyrektor Zarządu Dróg i Zieleni w Pile przedstawił przedmiotowy projekt uchwały.

Dyrektor  zgłosił  autopoprawkę.  W paragrafie  1  punkt  1,  Dyrektor  prosi  o  wprowadzenie przed

nazwą ul. Strefowa wyrazu “przyszła”, bo ta nazwa zmieni się po podjęciu uchwały przez Radę.

Podobna sytuacja jest w uzasadnieniu do uchwały.

Marek Andruszkiewicz, wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.
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Radny Lucjan Szutkowski podziękował prezydent Dudzińskiej za materiał, który zaprezentowała,

za pokazanie postępu, który dokonał się w tym miejscu.

Radny Marek Toboła powiedział, że zachęca wszystkich mieszkańców, żeby odwiedzili to miejsce

i  zobaczyli  jak  zmieniają  się  te  okolice Miasta.  Firmy,  które  lokalizują  w tej  specjalnej  strefie

ekonomicznej swoją działalność - powiedział radny Toboła - to są firmy światowego formatu, a te

firmy potrzebują i potrzebować będą wysoko wyspecjalizowanych pracowników

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  18  głosami  „za” -  uchwała  nr  XLIV/585/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 7.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły zmieniającej Uchwałę Nr XVII/203/04 Rady Miasta Piły z dnia

27  stycznia  2004  r.  w  sprawie  wyznaczenia  parkingów  do  odpłatnego  parkowania,  ustalenia

wysokości stawek opłaty za parkowanie pojazdów samochodowych na wyznaczonych parkingach,

wysokości  opłaty  dodatkowej  oraz  określenia  sposobu pobierania  tych  opłat  przedstawił  Jerzy

Mac, dyrektor Zarządu Dróg i Zieleni w Pile.

Marek Andruszkiewicz, wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Radny  Piotr  Smagur chciałby  zaproponować  zmianę  w  treści  procedowanej  uchwały.  Radny

powiedział, żeby w paragrafie 2, ust. 4, punkt 1 wykreślić sformułowanie: “przez pierwsze 60 minut

parkowania”. Chodzi o stawkę zerową dla niepełnosprawnych użytkowników ruchu drogowego.

Krzysztof Szewc, zastępca prezydenta Miasta Piły powiedział, że mamy pełne zrozumienie dla

problemów życia osób niepełnosprawnych. Czynimy wiele starań, aby ułatwić niepełnosprawnym

poruszanie się i życie w Pile, ale trzeba zwrócić uwagę, że zgodnie z proponowanymi zapisami,

przez  godzinę,  każda  osoba  niepełnosprawna  jest  w  stanie  załatwić  swoją  sprawę.  Zwolnienie
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z  opłaty  na  dłuższy  czas  spowoduje  sytuację,  która  już  miała  miejsce  -   osoby  zamieszkujące

w pobliżu tych parkingów pozostawią samochód na 24 godziny lub na dłużej, a to doprowadzi do

zablokowania parkingu. Chodzi o wymuszenie rotacji na parkingu, a trzeba pamiętać, że nie mamy

tych miejsc za wiele.

Przewodniczący  Rafał  Zdzierela powiedział,  że  pamięta,  iż  w  momencie  kiedy  Rada

podejmowała uchwałę o płatnym parkowaniu, to odbyły się konsultacje m.in. z przedstawicielami

niepełnosprawnych. Aspekt, o którym teraz mowa był wtedy poruszony i także zwrócono uwagę na

to, że takie rozwiązanie, o którym mówi radny Smagur może właściwie sparaliżować rotację na

parkingu. Przewodniczący zapytał, czy radny Smagur podtrzymuje swój wniosek.

Radny Piotr Smagur potwierdził.

Radny Paweł Jarczak powiedział, że chciałby zapytać, czy jesteśmy w stanie stwierdzić teraz, ile

mamy w Pile miejsc parkingowych i ile wydano zaświadczeń stwierdzających niepełnosprawność

różnego stopnia. Radny dodał, że podejrzewa, że proporcje mogą wyglądać np. tak, że na 25, 30

miejsc parkingowych mamy 400, 500 zaświadczeń o niepełnosprawności.

Prezydent  Krzysztof  Szewc powiedział,  że  proporcje,  o  których  powiedział  radny  Jarczak

wyglądają mniej więcej tak, jak je radny przedstawił albo nawet gorzej. Prezydent podkreślił, że

w procedowanych zapisach jest mowa o 60 minutach parkowania za darmo.

Głosowanie ws. wniosku radnego Piotra Smagura:

Radni odrzucili wniosek 14 głosami „przeciw”, przy 2 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym

się”.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  18  głosami  „za” -  uchwała  nr  XLIV/586/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Przerwa w obradach.
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Wznowienie obrad.

Ad 8.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  Rocznego  programu  współpracy  miasta  Piły

z  organizacjami  pozarządowymi  na  2018  rok  przedstawiła  Teresa  Jakubowska,  zastępca

dyrektora Wydziału Rozwoju i Funduszy Europejskich.

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.

Prezydent Krzysztof Szewc powiedział, że chce się odnieść do poruszanej m.in. na posiedzeniu

Komisji Spraw Społecznych kwestii środków na wyjazdy dzieci ze szkół, związane z rywalizacją

sportową. Prezydent podkreślił, że jeśli dzieci awansują do kolejnego etapu rozgrywek, to nie ma

takiej możliwości, żeby dla tych dzieci zabrakło pieniędzy na wyjazd. Jeśli dyrektorzy szkół nie

znajdą środków w swoich budżetach, to z całą pewnością znajdziemy je w budżecie Gminy.

Radny  Zbigniew  Pyziak powiedział,  że  podczas  posiedzenia  Komisji  Spraw  Społecznych,

w związku z tym projektem uchwały i w związku z tym, że otrzymali radni projekt budżetu, radny

zwrócił  uwagę  na  to,  że  na  wspieranie  sportu  dzieci  i  młodzieży  mieliśmy  w  ubiegłym roku

zapisane  625  tys.  złotych,  a  w  tym  roku  mamy  605  tys.  złotych.  Radny  powiedział,  że  już

w ubiegłym roku zgłaszał problem, że pod koniec roku brakuje środków na wyjazdy, a w tym roku

sytuacja się powtórzyła. Radny Pyziak powiedział, że nie zadowala go zapisanie w dotacji celowej

100 tys. złotych, bo pod koniec roku będzie pewnie znowu brakować środków - wykorzystają je

inne podmioty zwracając się  o pieniądze do Urzędu.  Radny powiedział,  że  prosi  o utrzymanie

kwoty z ubiegłego roku - w wysokości 625 tys. złotych lub nawet o jej podniesienie do co najmniej

650 tys.

Prezydent Krzysztof  Szewc powiedział,  że  radny Pyziak myli,  chyba,  dwa różne zagadnienia.

Jedna kwestią jest dotacja, o której w tej chwili nie mówimy, bo nie ma takiej dotacji,  drugą -

rezerwa  celowa,  a  jeszcze  inną  rzeczą  jest  zwykła  rezerwa.  Jedną  sprawą  są  szkoły,  a  inną

wspomaganie  klubów  sportowych.  Procedowana  uchwała  mówi  o  wspomaganiu  klubów
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sportowych, stowarzyszeń, organizacji. 100 tys. zł, o których mówimy wystarcza na to, żeby do

końca roku zapewnić wyjazdy dla tej młodzieży, która rzeczywiście będzie tego potrzebowała.

Aleksandra  Błażejewska powiedziała,  że  wypowiada  się  jako  reprezentantka  Nadnoteckiego

Stowarzyszenia Społeczno - Sportowego “Sprawni - Razem”. Prezes Stowarzyszenia powiedziała,

że  Stowarzyszenie,  jako  organizacja  typu  non  profit,  może  działać  tylko  dzięki  wsparciu

zewnętrznemu.

Przewodniczący  Rafał  Zdzierela zapytał,  czy  reprezentowana  przez  panią  Błażejewską

organizacja popiera procedowaną uchwałę.

Aleksandra Błażejewska potwierdziła i dodała, że chce w tym miejscu podziękować wszystkim,

którzy wspierają działalność Nadnoteckiego Stowarzyszenia Społeczno - Sportowego “Sprawni -

Razem”.

Radna  Wiesława  Sztaba powiedziała,  że  organizacje  wiedzą  wcześniej,  jakie  imprezy  będą

w przyszłości i zapytała, czy nie można zmienić celowych dotacji - z zaznaczeniem, że dane środki

są przeznaczone na oświatowe imprezy,  a  w takiej  sytuacji  zapisane 605 tys.,  to  jest  za  mało,

natomiast zapisane w rezerwie celowej 100 tys. też nie rozwiązuje problemu. Radna podkreśliła, że

najbardziej jej zależy na rozwoju dzieci i młodzieży.

Radny Paweł Jarczak powiedział, że w tej chwili Rada proceduje uchwałę dotyczącą współpracy

z  organizacjami  pozarządowymi.  Dotacja  na  działalność  organizacji  pozarządowych,  którą

planujemy  w  budżecie,  to  jest  605  tys.  złotych.  jest  to  dotacja,  która  ma  zapewnić  wsparcie

szkolenia w sporcie dzieci i młodzieży oraz organizację imprez. Zupełnie inną kwestią jest sport

szkolny i za to odpowiedzialny jest Wydział Oświaty, Kultury i Sportu.

Przewodniczący Rafał  Zdzierela powiedział,  że  605 tys.  zł  jest  zapisane  na  samo wspieranie

i rozpowszechnianie samej kultury fizycznej. Łącznie na współpracę mamy zapisane ponad 1 700

tys. złotych.

Głosowanie:
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Radni  podjęli  uchwałę  20  głosami  „za”,  przy  1  głosie  „wstrzymującym się” -  uchwała  nr

XLIV/587/17 stanowi załącznik do protokołu.

Ad 9.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy Piła do realizacji

projektu w ramach konkursu "Społeczny i gospodarczy rozwój Polski w warunkach globalizujących

się rynków" GOSPOSTRATEG przedstawiła Teresa Jakubowska, zastępca dyrektora Wydziału

Rozwoju i Funduszy Europejskich.

Prowadzenie obrad przejmuje Maria Kubica, wiceprzewodnicząca Rady Miasta Piły.

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę 16 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym

się” - uchwała nr XLIV/588/17 stanowi załącznik do protokołu.

Ad 10.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  uchwalenia  wieloletniego  planu  rozwoju

i  modernizacji  urządzeń wodociągowych i  urządzeń kanalizacyjnych na lata  2018-2020 omówił

Mariusz Bednarczyk, prezes Zarządu Miejskich Wodociągów i Kanalizacji sp. z o. o. w Pile.

Prezes Mariusz Bednarczyk przedstawił materiał w formie prezentacji.

Marek Andruszkiewicz, wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Radny Lucjan Szutkowski powiedział,  że chce odnieść się do kwestii nakładów na urządzenia

wodociągowe i kanalizacyjne. Zmierzają te działania w kierunku poprawy bezpieczeństwa zasilania
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w wodę. Radny powiedział, że w Mieście mamy problemy z podtopieniami i zapytał, czy Spółka

w ramach przyszłej działalności inwestycyjnej przewiduje jakieś działania, szczególnie w centrum

Miasta. Radny zapytał też, na ile programy związane z inwestycjami mogą przełożyć się na koszt

ceny wody. Radny Szutkowski zapytał też o kwestię wód opadowych, zapytał, czy można rozważyć

wykorzystanie wód opadowych do nawadniania miejskich terenów zielonych.

Prezes  Bednarczyk powiedział,  odnosząc  się  do  pytania  o  możliwe  wzrosty  opłat  w związku

z inwestycjami, że jest przekonany, że prowadzone inwestycje nie będą miały istotnego wpływu na

wzrost cen wody i ścieków. Natomiast trzeba powiedzieć, że na wzrost cen mogą mieć wpływ nowe

przepisy. Odnosząc się do kwestii wód opadowych i roztopowych i Śródmieścia - powiedział prezes

Bednarczyk - to mamy ograniczone możliwości. Tam, gdzie spodziewamy się remontów dróg, jeśli

to będzie możliwe, myślimy o zwiększeniu średnicy kanałów, bo to powoduje, w naturalny sposób,

zwiększenie  retencji.  Prezes  powiedział,  odnosząc  się  do  kwestii  wód  opadowych,  że  nowa

regulacja  prawna nie  powinna spowodować zaprzestania pobierania opłaty z tytułu świadczenia

usługi  przez  wodociągi.  Odpowiadając  na  pytanie  radnego  Szutkowskiego,  dotyczące

wykorzystania wód opadowych do nawadniania miejskich terenów zielonych, Prezes powiedział, że

ma pewien plan, ale jest on jeszcze w fazie tworzenia.

Radny Paweł Jarczak powiedział, że przewodniczący Rafał Zdzierela, zobligował go do złożenia

na  ręce  prezesa  Bednarczyka  pewnej  prośby.  Mieszkańcy  prosili  Przewodniczącego  o  zadanie

pytania, czy MWiK mógłby założyć stronę na Facebooku, na której pojawiałyby się informacje

dotyczące np. awarii czy przerw w dostawach wody.

Radna Wioletta Stalęga powiedziała, że w sobotę była w okolicach ul. Miedzianej i zamiast drogi

“płynęła tam rzeka”. Radna zapytała, czy można jakoś pomóc mieszkańcom tej ulicy. 

Radna Teresa Kasior powiedziała, że przekazuje pytanie mieszkańców ul.  Młodych. Tam była

zakładana  kanalizacja,  ale  jeszcze  są  miejsca  z  szambami.  Radna  zapytała,  czy  te  szamba  nie

powinny być zlikwidowane.

Prezes  Bednarczyk powiedział,  odpowiadając  na  pytanie  radnej  Kasior,  że  zależy  to  od

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Jeśli  miejscowy plan nie przewiduje tam
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istnienia zbiorników bezodpływowych i dopuszcza je tylko na czas, kiedy nie ma kanalizacji, to po

jej  wybudowaniu  istnieje  obowiązek  podłączenia  się  do  sieci.  Odnosząc  się  do  pytania  radnej

Stalęgi, Prezes powiedział, że planowana jest w tym rejonie inwestycja dotycząca ul. Irydowej, ale

trudno z całą pewnością stwierdzić, czy wykonanie tej inwestycji zlikwiduje całkowicie problem na

ul. Miedzianej, bo tam kilka ulic zrzuca wodę do naturalnej niecki, a prace na ul. Irydowej będą

początkiem dużej inwestycji, za którą pójdą duże nakłady finansowe.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  20  głosami  „za” -  uchwała  nr  XLIV/589/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Prezes Bednarczyk podziękował Radzie za podjęcie przedmiotowej uchwały.

Ad 11.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego miasta Piły – rejon północnego Gładyszewa przedstawiła Iwona

Wojtecka, dyrektor Miejskiej Pracowni Urbanistycznej.

Marek Andruszkiewicz, wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  18  głosami  „za” -  uchwała  nr  XLIV/590/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 12.

Projekt  uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie

miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły  w  rejonie  Al.  Powstańców
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Wielkopolskich  i  ul.  Kossaka  przedstawiła  Iwona  Wojtecka,  dyrektor  Miejskiej  Pracowni

Urbanistycznej.

Marek Andruszkiewicz, wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  20  głosami  „za” -  uchwała  nr  XLIV/591/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 13.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości

oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów omówiła Julita Grzegrzółka,

dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Marek Andruszkiewicz, wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni podjęli  uchwałę 19 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” -  uchwała nr XLIV/592/17

stanowi załącznik do protokołu.

Ad 14.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie nieruchomości oraz

odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia  umów  omówiła  Julita  Grzegrzółka,

dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Marek Andruszkiewicz, wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.
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Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  -  20  głosami  „za” -  uchwała  nr  XLIV/593/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 15.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku

przetargowego trybu zawarcia umów najmu i dzierżawy omówiła  Julita Grzegrzółka, dyrektor

Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Marek Andruszkiewicz, wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  -  20  głosami  „za” -  uchwała  nr  XLIV/594/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 16.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości

położonej przy ul. Medycznej w Pile w związku z realizacją roszczenia wynikającego z art. 209a

ust. 1 ustawy o gospodarce nieruchomościami omówiła  Julita Grzegrzółka, dyrektor Wydziału

Gospodarki Nieruchomościami.

Marek Andruszkiewicz, wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  -  20  głosami  „za” -  uchwała  nr  XLIV/595/17  stanowi

załącznik do protokołu.
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Ad 17.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  oraz  przyznania

pierwszeństwa w nabyciu budynku użytkowego (garażu) położonego przy ul. Węglowej w Pile na

rzecz najemcy omówiła Julita Grzegrzółka, dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Marek Andruszkiewicz, wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  -  21  głosami  „za” -  uchwała  nr  XLIV/596/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 18.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Piły

na lata 2017 - 2029 przedstawiła Ewelina Ślugajska, skarbnik Gminy Piła.

Prowadzenie obrad przejmuje Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta Piły.

Lucjan  Szutkowski,  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  -  19  głosami  „za” -  uchwała  nr  XLIV/597/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 19.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok przedstawiła

Ewelina Ślugajska, skarbnik Gminy Piła.
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Lucjan  Szutkowski,  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  -  20  głosami  „za” -  uchwała  nr  XLIV/598/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 20.

Informacja w sprawie interpelacji i zapytań.

Nie było zgłoszeń w tym punkcie porządku obrad.

Ad 21.

Wolne głosy, wnioski i informacje.

Radny Lucjan Szutkowski powiedział,  że w ostatnim czasie wydarzyły się dwa podpalenia na

terenie  zasobów  Pilskiej  Spółdzielni  Mieszkaniowej  Lokatorsko  -  Własnościowej  w  Pile.  Nie

wiadomo, czy by się to nie skończyło tragedią, gdyby nie natychmiastowa reakcja mieszkańców.

Służby  porządkowe  otrzymywały  wcześniej  sygnały,  że  istnieją  tam  zagrożenia  związane

z obecnością patologii. Radny powiedział, że chce uczulić służby porządkowe, żeby reagowały na

sygnały, które do nich trafiają.

Radna Wioletta Stalęga powiedziała, że chce podziękować mieszkańcom osiedla Górne za ich

udział w wyborach do Rady Osiedla Górne i pogratulowała wszystkim osobom wybranym do tej

Rady.

Radny Paweł Dahlke poprosił Edytę Musiał, prezes Inwest-Parku o przedstawienie swojej osoby.

Radny powiedział, że na posiedzeniu Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta zgłaszał prezydentowi

Szewcowi  prośbę  dotyczącą  przyjrzenia  się,  pod  kątem doświetlenia,  przejściom dla  pieszych.

Dzisiaj  do  radnego  zgłosili  się  w  tej  samej  sprawie  mieszkańcy.  Radny  Dahlke  poprosił  też

19



o  wyjaśnienie  pewnej  sytuacji.  Na  jednej  z  sesji  radny  pytał  o  aktualną  sytuację,  w  imieniu

najemców obiektów, których właścicielem było Miasto, a zarządcą MOSiR. Odbywało się to przy

okazji  podejmowania  uchwały  dotyczącej  przekazania  nieruchomości  do  Agencji  Mienia

Wojskowego. Wtedy radny otrzymał informację,  że uzgodnienia są takie,  że te obiekty zostaną

przekazane razem z najemcami. Dzisiaj radny Dahlke otrzymał informację, że osoby dzierżawiące

obiekt dostały umowę wypowiedzenia, co zamyka Agencji drogę do ich przejęcia - tak jak było

planowane - i od początku będzie musiał być rozpisany konkurs. Radny poprosił o komentarz w tej

sprawie.

Radny Piotr Smagur powiedział, że odbyły się wybory uzupełniające do Rady Osiedla Koszyce

i radny chciałby podziękować wszystkim  osobom, które zaangażowały się w wybory.

Radna  Maria  Kubica powiedziała,  że  chce  nawiązać  do  wypowiedzi  radnego  Dahlke

i powiedziała, że chce zwrócić uwagę na przejście dla pieszych znajdujące się na ul. Bydgoskiej na

wysokości ul. Jałowcowej. Radna powiedziała, że jeśli piesi nie mają świateł odblaskowych, to ich

nie widać i dodała, że dobrze by było doświetlić to przejście.

Przewodniczący  Rafał  Zdzierela powiedział,  że  czasami  jest  tak,  że  przejście  jest  dobrze

oświetlone, ale mnogość tych świateł powoduje tak naprawdę utrudnienie widoczności.

Radna Wiesława Sztaba powiedziała, odnosząc się do zgłoszonego przez radnego Szutkowskiego

problemu związanego z podpaleniami, że podobny problem jest też w tym bloku, w którym radna

mieszka.  Radna zgłosiła też problem związany z domofonami.  Mieszkańcy płacą za domofony,

a czasem wystarczy lekko pchnąć drzwi i te się otwierają. Obce osoby mogą się też bez problemu

dostać do piwnicy. Radna Sztaba powiedziała, że dużo się mówi o walce ze smogiem, a radna nie

może otworzyć okien w swoim domu, bo w powietrzu unosi się dym z okolicznego domu. Radna

zwróciła uwagę na ciemne przejście od ul. Roosevelta w stronę “ryneczku”.

Starosta  Eligiusz  Komarowski powiedział,  że  chce  się  odnieść  do  kilku  kwestii  dotyczących

Gminy Piła.  Powiat  Pilski  -  powiedział  Starosta  -  przez 3 lata  pozyskał  łącznie 54 miliony zł,

z czego w okresie urzędowania starosty Komarowskiego - 40 milionów. To środki nie tylko na

działania “twarde”, inwestycyjne, ale też na działania tzw. “miękkie”. Duża część tej kwoty jest
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inwestowana  na  terenie  Gminy  Piła.  Starosta  odniósł  się  do  wypowiedzi  dotyczącej  sprawy

kamienicy  przy  ul.  Śródmiejskiej  i  powiedział,  że  nie  przypomina  sobie,  żeby  zaczynał

gdziekolwiek ten temat, a o interwencję prosiła Starostę grupa mieszkańców tej kamienicy. Starosta

podkreślił, że informację na ten temat opisały dwa tygodniki pilskie.

Prezydent  Krzysztof  Szewc powiedział,  odnosząc  się  do  pytań  radnego  Dahlke  w  kwestii

oświetlenia, że na ten temat była rozmowa w kuluarach i wtedy Prezydent wyjaśniał,  że w tym

przypadku  nie  chodzi  o  brak  lamp,  tylko  o  to,  że  nasze  lampy  mają  regulację  zegarową,

a  w  związku  z  tym  trzeba  trochę  poczekać  na  ich  przestawienie.  Jeśli  mielibyśmy  mówić

o doświetlaniu przejść dla pieszych, to byłby to z pewnością proces inwestycyjny, który wymaga

analizy. Prezydent dodał, że wcale nie jest najlepsze oświetlenie z góry przejść dla pieszych, tylko

oświetlenie  boczne,  bo wówczas  zdecydowanie lepiej  widać pieszego.  Odnosząc się  do tematu

zwrotu restauracji “Tarcza” do Agencji Mienia Wojskowego, Prezydent powiedział, że w tej chwili

toczy się proces związany ze szczegółową inwentaryzacją i w grudniu, prawdopodobnie, umowa

zostanie podpisana. Wypowiedzenie - powiedział prezydent Szewc - wynika z kwestii związanej

z wygaszeniem trwałego zarządu. W przeciągu kolejnych dwóch miesięcy Państwo R., jeśli będą

mieli taką wolę, będą mogli zwrócić się do Agencji Mienia Wojskowego w sprawie kontynuowania

najmu. W tym miejscu decyzja należeć będzie do Agencji Mienia Wojskowego. Odnosząc się do

wypowiedzi Starosty, Prezydent powiedział, że tygodniki nie należą do Starosty, ale Starosta jest

autorem wpisów na swoim profilu na Facebooku.

Radny Paweł  Dahlke powiedział,  że  nie  on mówił  o  lampach na posiedzeniu  komisji.  Radny

rozmawiał z Prezydentem o kwestii, którą poruszył w poprzedniej wypowiedzi w kuluarach - tak

jak wspomniał  prezydent  Szewc. Radny poprosił  o zwrócenie uwagi  na problem, który zgłosił.

Odnosząc się do kwestii związanej z restauracją “Tarcza”, radny Dahlke powiedział, że pamięta, iż

wtedy, kiedy omawiana była ta kwestia, to deklaracja była taka, że to zostanie przekazane razem

z najemcami.

Prezydent  Beata  Dudzińska poprosiła  Edytę  Musiał,  prezes  Zarządu  Inwest-Parku

o przedstawienie się.
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Edyta Musiał, prezes Zarządu Inwest-Parku przedstawiła Radzie swoją dotychczasową karierę

zawodową.

Przewodniczący Rafał Zdzierela powiedział, że w imieniu Rady, życzy Pani Prezes powodzenia

w realizacji zadań.

Radna  Wiesława Sztaba powiedziała,  że  chciałaby  zapytać  Starostę  o  to,  kiedy  możemy  się

spodziewać wybudowania sali gimnastycznej przy liceum ogólnokształcącym.

Przewodniczący Rafał Zdzierela powiedział, że przypomina, że to nie jest sesja Rady Powiatu.

Starosta  Pilski powiedział,  że  rozstrzygnięty  został  przetarg  na  wykonawcę  dokumentacji

projektowej. Chcemy w marcu złożyć wniosek o dofinansowanie tej inwestycji przez Ministerstwo

Sportu  i  Turystyki.  W  połowie  roku  powinniśmy  otrzymać  informację  na  temat  wysokości

pozyskanej kwoty.

Przewodniczący Rady Miasta Piły powiedział, że  10 listopada br. do kancelarii Urzędu Miasta

Piły wpłynęło pismo pana Krzysztofa Maciaszczyka, do którego dołączony był projekt uchwały“

w  sprawie  zobowiązania  Prezydenta  Miasta  do  opracowania  informacji  na  temat  sytuacji

mieszkaniowej  w Pile”  oraz  “w sprawie  zobowiązania  Prezydenta  Miasta  Piły  do opracowania

“Programu oddłużenia  lokatorów i  osób zajmujących bez  tytułu prawnego lokale  wchodzących

w skład  mieszkaniowego zasobu Gminy Piła”.  13 listopada br.  skierował  Przewodniczący ww.

pisma do Prezydenta  Miasta  Piły,  z  prośbą o zajęcie  stanowiska w przedmiotowej  sprawie.  16

listopada pismo zostało przekazane do Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej, a 27

listopada br. przygotowana przez Radcę Prawnego Urzędu opinia prawna została przekazana do

Biura Rady Miasta i przesłana radnym.

Ad 22.

Zamknięcie obrad.
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W związku z wyczerpaniem porządku obrad Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta

Piły zakończył obrady XLIV sesji Rady Miasta Piły.

Protokół sporządziła: Przewodniczący Rady Miasta Piły

(-) Małgorzata Leśniak (-) Rafał Zdzierela

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Piły

(-) Paweł Jarczak

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Piły

(-) Maria Kubica
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